



DÉCOUVERTE DU PARC NATIONAL DU MONT-TREMBLANT

Ce tour guidé à la découverte du parc vous permet d'admirer les attraits naturels les plus convoités du parc national du Mont-Tremblant : le Lac Monroe, les Chutes Croches, la Chute du Diable et plus encore ! Un circuit clé en main conçu pour explorer le plus grand parc du Québec et pour s'évader quelques heures en pleine nature.

9h30AM Départ de Station Mont Tremblant (*hôtel à confirmer*)
10h15AM Arrivée au Centre Découverte du parc national du Mont-Tremblant
12h00PM Lunch en plein air
14h15PM Départ du parc national
15h00PM Retour à Station Mont Tremblant (heure approximative)

DISCOVERY OF MONT-TREMBLANT NATIONAL PARK

This guided tour to discover the park allows you to admire the most coveted natural attractions of Mont-Tremblant National Park: Lac Monroe, Chutes Croches, Chute du Diable and more! A turnkey circuit designed to explore the largest park in Quebec and to escape for a few hours in the heart of nature.

9:30 AM Departure from Station Mont Tremblant (hotel to be confirmed)
10:15 a.m. Arrival at the Discovery Center of Mont-Tremblant National Park
12:00 PM Outdoor lunch
2:15 PM Departure from the national park
3:00 PM Return to Mont Tremblant Resort (approximate time)